
 آرمان ملی: سایت رسمی باشگاه رم با انتشار بیانیه ای اعلام 
کرد که به همکاری اش با سرمربی پرتغالی این تیم خاتمه داده و 
دنیله ده روسی به عنوان جانشین رسمی ژوزه مورینیو انتخاب 

شده است.
   داستان تکراری 

ژوزه مورینیو فقط یک بار در تمام باشگاه هایی که مربیگری 
کرده وارد فصل چهارم شده که آن هم در اولین فصل حضورش 
در چلسی بود که قبل از کریسمس برکنار شد. ژوزه مورینیو در 
سومین فصل حضورش در پورتو توانست قهرمانی در لیگ 
قهرمانان را به دست بیاورد و در ادامه در چلسی بود که توانست 
بیش از ۳ فصل در یک تیم بماند. در ادامه او در تیم هایی 
که مربیگری کرده، همیشه در فصل سوم با مشکلات زیادی 
دست وپنجه نرم کرده که در نهایت منجر به استعفا یا برکناری 
او شده است. برای مثال مورینیو در سال سوم حضور در رئال 
مادرید اتفاق های زیادی را تجربه کرد. از درگیری با آشپز تیم 
گرفته تا صحبت هایی درباره دسیسه بازیکنان اسپانیایی 
علیه او در رختکن، درگیری با زین الدین زیدان و حضور در 
ورزشگاه مادرید ۴۵ دقیقه قبل از شروع یک بازی برای هوشدن 
توسط هواداران، اتفاق های عجیبی که او در سال سومش در 
رئال مادرید رقم زد. رئال در آن سال نه لیگ را برد و نه حذفی 
و در لیگ قهرمانان در حالی که مدعی جدی بود، با شاهکار 
لواندوفسکی برابر دورتموند شکست خورد و حذف شد تا 
مورینیو نیز در تصمیمی دوطرفه با فلورنتینو پرس از هدایت 

این تیم کنار برود. 
   تصمیم باشگاه

که  شد  مدعی  ایتالیا  اسپورت مدیاست  شبکه 
مالکان باشگاه رم از نتایجی که تیم تحت هدایت ژوزه 

مورینیو در این فصل کسب کرده است، رضایت ندارند 
و احتمال دارد که آقای خاص را اخراج و دانیله دروسی 

را جانشینش کنند. باخت ۳ بر یک رمی ها میان آنها و 
فیورنتینای رده پنجمی که آخرین رده برای کسب سهمیه 

رقابت های اروپایی فصل آینده است، ۵ امتیاز فاصله انداخت. 
گرچه جالوروسی هنوز شانس کسب سهمیه دارد، اما طبق  ا

گزارش اسپورت مدیاست، مالکان باشگاه از عملکرد و نتایج 
تیم ناراضی هستند. واقع بینانه ترین شانس رم برای کسب 
جام در این فصل، جام حذفی بود که آن را هم با باخت یک 
بر صفر هفته گذشته مقابل لاتزیو در دربی مرحله یک چهارم 

نهایی از دست داد، همچنین این باخت چهارمین باخت 
آن در 8 بازی برابر رقبای اصلی اش بود، در این 8 بازی گرگ ها 

تنها 6 امتیاز کسب کرده اند. مورد دیگری که اسپورت مدیاست 
به عنوان دلیلی برای نارضایتی مالکان باشگاه رم از مورینیو ذکر 
کرده، شکایت های متوالی او از داوران است، همچنین به نظر 
می رسد که مورینیو دیگر از حمایت اولتراهای رم هم برخوردار 
که آنها قبل و بعد از بازی برابر میلان، از جالوروسی  نیست، چرا
انتقاد کردند. سایت رسمی باشگاه رم با انتشار بیانیه ای اعلام 
کرد که به همکاری اش با سرمربی پرتغالی این تیم ژوزه مورینیو 
خاتمه داده و او و دستیارانش دیگر جالوروسی را تمرین نخواهند 
داد. مورینیو که شصتمین سرمربی تاریخ تیم فوتبال رُم است، 
ماه می سال 2021 هدایت تیم پایتخت ایتالیا را برعهده گرفت و در 
فصل اول حضورش در این تیم، قهرمان لیگ کنفرانس اروپا شد و 
در فصل دوم هم آن را به فینال لیگ اروپا رساند. مورینیو در حالی 

به انتهای دوران مربیگری اش در رم رسید که به سبب باختش 
به میلان در هفته بیستم سری A، 29 امتیازی ماند و به رده نهم 
سقوط کرد، جایی که با فیورنتینا رده چهارمی ۵ امتیاز و با اینتر 

صدرنشین 21 امتیاز فاصله دارد. 
   کونته؟

روزنامه ایتالیایی »رپوبلیکا« خبر داد که مدیران باشگاه 
اما  کونته علاقه مند بودند،  آنتونیو  رُم نسبت به استخدام 
پیشنهادشان از سوی این مربی ایتالیایی رد شد. کونته ۵۴ ساله 
که سابقه هدایت تیم های یوونتوس و اینتر را در کارنامه اش 
دارد و از ماه مارس 202۳ پس از فسخ توافقی قراردادش با باشگاه 
تاتنهام دیگر هدایت تیمی را برعهده نداشته، اخیرا پیشنهادی 
از ناپولی را هم رد کرده بود. طبق این گزارش؛ کونته می خواهد 
برای تصمیم گیری در خصوص مقصد بعدی اش وقت بگذارد. 
این مربی ایتالیایی معتقد است که خروج از تاتنهام یک اتفاق 
آسیب زا برای او بوده، در نتیجه می خواهد مطمئن شود که قدم 

بعدی اش عاقلانه است. نام دیگری که مالکان باشگاه رُم برای 
جایگزینی مورینیوی 60 ساله در نظر داشته اند، ژابی آلونسو 
بوده است، اما این مربی اسپانیایی تمایلی به ترک بایرلورکوزن 

نشان نداده است. 
    دنیله ده

با اعلام باشگاه رم، دنیله ده روسی به عنوان جانشین رسمی 
ژوزه مورینیو انتخاب شده است. باشگاه رم با این بیانیه انتصاب 
ده روسی را تایید کرد: آاس رم با خوشحالی اعلام می کند که دنیله 
ده روسی به عنوان سرمربی جدید تیم تا ۳0 ژوئن 202۴ منصوب 
شده است. ده روسی پس از 18 سال بازی در لباس رم قرار 

است در این باشگاه مربیگری کند. او اولین 
بازی خود روی نیمکت رم را روز شنبه مقابل 
ورونا به میزبانی ورزشگاه المپیکو انجام 

خواهد داد. دن و رایان فریدکین، مالکان رم خطاب به ده روسی، 
گفتند: خوشحالیم که می توانیم مسئولیت فنی تیم را به دنیله 
گذار کنیم. معتقدیم رهبری و جاه طلبی خاص او  ده  روسی وا
می تواند در پیگیری اهدافی که این تیم تا پایان در پیش دارد، 
تعیین کننده باشد. ما از پیوند صمیمانه او با باشگاه باخبر بودیم، 
اما شور و شوقی او برای پذیرفتن این چالش، بیشتر ما را متقاعد 
کرد که می تواند راهنمای بازیکنان و نماینده پرافتخار ارزش های 
این باشگاه باشد. به خانه خوش آمدی، دنیله. ده روسی که در 
کادمی جالوروسی پرورش یافت، اولین بازی  رم متولد شد و در آ
خود در تیم اصلی را در سال 2001 انجام داد و سپس به سرعت 
خود را به عنوان یکی از بهترین هافبک های جهان معرفی کرد. 
ده روسی درباره این آغاز همکاری گفت: مایلم از خانواده فریدکین 
تشکر کنم که مسئولیت رهبری فنی رم را به من سپرده اند. به 
کاری روزانه برای رویارویی با این  نوبه خود من راهی جز کار و فدا
چالش نمی شناسم. احساس اینکه می  توانم روی نیمکت رم 
بنشینم غیرقابل توصیف است، همه می دانند که رم برای من 
چه چیزی است. ما زمان و چاره ای نداریم: رقابتی بودن، مبارزه 
برای اهدافمان و تلاش برای رسیدن به آنها تنها اولویت هایی 
است که من و همکارانم داریم. ده روسی 616 بازی برای رم 
انجام داد، کاپیتان این تیم شد و 6۳ گل در تمامی رقابت ها 
به ثمر رساند. همراه جالوروسی او دو بار در سال های 
2007 و 2008 قهرمان جام حذفی ایتالیا و در سال 
2007 هم یک بار قهرمان سوپرکاپ ایتالیا شد. 
ده روسی همچنین دوران حرفه ای بسیار خوبی 
در تیم ملی داشت. او با پیراهن ایتالیا 117 بازی 
انجام داد. در 8 تورنمنت بزرگ شرکت کرد و در 
سال 2006 قهرمان جام جهانی شد. پس از 
بازنشستگی از فوتبال، ده روسی در سال 
ایتالیا حضور  کادر مربیگری  2021 در 
داشت و همچنین مدتی مربی تیم 

اسپال بود. 
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دنیله ده روسی جایگزین ژوزه مورینیو در رم! 

قای خاص!  تکرار سندروم سال سوم آ

حقوق سه برابری  
مهدی طارمی  در نراتزوری

یک منبع ایتالیایی خبر داد، مهاجم پورتو 
گزینه ای برای بازار زمستانی نیست و او در تابستان 
راهی اینتر می شود. نراتزوری با قراردادی سه 
ساله به ارزش 9 میلیون یورو این مهاجم را به 
گرچه طارمی پیشنهادهای  ایتالیا خواهد برد. ا
بهتری از عربستان و ترکیه دارد ولی ترجیحش این 
است که در فوتبال اروپا بماند و به همین خاطر 
گر بازیکن سابق ریو  اینتر را انتخاب کرده است. ا
آوه تصمیم بگیرد به اینتر بپیوندد، اولین ایرانی 
تاریخ باشگاه اینتر خواهد بود. گاتزتا دلو اسپورت 
کنون در قطر است و  نیز خبر داد: طارمی که ا
حضور در جام ملت های آسیا را تجربه می کند، 
از قبل به باشگاهش پورتو اطلاع داده است که 
قراردادش را در تابستان تمدید نخواهد کرد. 
سرخیو کونسیسائو ابتدا کمی از این موضوع 
ناراحت بود ولی جاه طلبی بازیکن ایرانی اش را 
درک کرد. اینتر به طارمی سه برابر بیشتر از پورتو 

حقوق می دهد. 

ویژه

مرتضی پورعلی گنجی یکی از نفراتی 
که در برد مقابل فلسطین  بود 
خوشحالی های قابل توجهی انجام 
داد و پس از پایان بازی سریعا خود 
را به کادرفنی و بازیکنان تیم ملی 

رساند و به آنها تبریک گفت. 

خبر شوکه کننده درباره استقلال به 
مصدومیت شدید کوین یامگا ستاره 
فرانسوی این تیم برمی گردد. این 
بازیکن خارجی در زمان انجام کارهای 
کتیکی در تمرین از ناحیه صورت  تا
دچار آسیب دیدگی شدید شده است. 

تیم ملی اندونزی پس از 16 
سال و 6 ماه موفق به گلزنی 
در جام ملت های آسیا شد. 
آخرین گل اندونزی در جام 
ملت های آسیا به سال 2007 
مقابل عربستان باز می گردد. 

ت
شــ

س نو
عک

        گل بعد از 16 سال   تبریک مصدومیت

گفتوگو

سابق  بازیکن  واحدی  نیکبخت  علیرضا 
تیم ملی و باشگاه های سرخابی پایتخت در 
گردان قلعه نویی در جام  خصوص وضعیت شا

ملت های آسیا صحبت کرد. 
   در خصوص حضور ایران در جام ملت ها 

چه نظری دارید؟
که تیم ملی نقاط ضعفی   پوشیده نیست 
دارد. راه گل زدن را خیلی خوب بلد هستیم، 
ولی به سادگی گل می خوریم. در مراحل بالاتر 
و بازی با تیم های مدعی فتح جام به مشکل 
می خوریم. در بازی انتخابی جام جهانی 2026، 
مقابل ازبکستان در نیمه دوم به مشکل خوردیم 
و به راحتی دو گل خوردیم تا به جای ۳ امتیاز با 
یک امتیاز ار زمین خارج شویم. ان شاءا... این 
نقیصه را برطرف کنیم، چون بعد از ۴7 سال 
دوری از قهرمانی، لایق بالا بردن جام در این 
دوره از رقابت های جام ملت های آسیا هستیم. 

   به نظر می رسد نگرانی هایی در خصوص 
خط میانی تیم ملی وجود دارد!

در خط هافبک تیم ملی، سامان قدوس، 
سعید عزت ا... ی، حتی روزبه چشمی و امید 
ابراهیمی؛ شاید بازیکنانی با میانگین سنی 
بالا باشند، ولی تجربه بسیار گران بهایی دارند. 
عزت ا... برابر فلسطین از ناحیه بینی آسیب دید، 
ولی به بازی ادامه داد. به نظرم در پست هافبک 
مشکلی نداریم و نفرات خوبی برای این پست 
انتخاب شده اند. قدوس در بازی سازی بازیکن 
توانمندی است، عزت ا... جنگنده است و در 
ضربات ایستگاهی توانایی گلزنی دارد، چشمی 
و ابراهیمی هم آماده اند. چشمی سرزن خوبی 
است که ممکن است از قدرت شوت زنی خود هم 
کمک کند. قدوس با آمدن قلعه نویی در تیم ملی 
احیا شده و بهترین بازیکن بازی با فلسطین شد. 

در آینده هم بیشتر مثمرثمر خواهد بود. 
   در مورد افزایش مصدومان تیم ملی در 
بازی با فلسطین و نگرانی ها در خصوص 
بازی های بعدی تیم ملی که سخت تر خواهد 

بود، چه نظری دارید؟
 مصدومیت جزئی از فوتبال است و نمی توان 
آن را حذف کرد. نیمار با آن عظمت رباط صلیبی 
ج شد.  داد و تا پایان فصل از ترکیب الهلال خار
بحث تیم ملی در میان است و باید دست به دست 
هم دهیم تا نتیجه بگیریم. چون من خوش بین 
نیستم بعد از این نسل چه اتفاقی برای فوتبال 
ایران خواهد افتاد. انرژی خوبی دهیم تا به نتایج 
خوبی برسیم. 26 بازیکن با تیم ملی به قطر رفته اند 
و مطمئناً دست سرمربی برای تعویض بازیکنان 
مصدوم بسته نیست. دیدیم که مجید حسینی 
به جای شجاع خلیل زاده وارد زمین شد و بازی 

قابل قبولی ارائه کرد. 

نیکبخت واحدی: 
به سادگی 

گل می خوریم

کوهیان، سومین مربی اخراجی  
لیگ بسکتبال؟

ایسنا: شنیده می شود تیم بسکتبال مهرام 
تهران نیز تصمیم دارد سرمربی خود را تغییر 
دهد. در ادامه سونامی تغییراتی که از دوشنبه 
شب گذشته در راس کادرفنی تیم های لیگ 
کنون شنیده  خ داده است، ا برتری بسکتبال ر
می شود که فرزاد کوهیان هم به انتهای راه با تیم 
مهرام تهران رسیده است. فرزاد کوهیان که پس 
از دو فصل نسبتا خوب در ذوب آهن اصفهان، در 
ابتدای این فصل جانشین کامران جمشیدوند 
در تیم مهرام شده بود، تا پایان هفته چهاردهم 
کنون خبر  عملکرد خوبی با این تیم نداشت و ا
برکناری او به گوش می رسد. در حال حاضر تیم 
بسکتبال مهرام تهران با 9 برد، ۵ باخت و کسب 
2۳ امتیاز، پایین تر از تیم های شهرداری گرگان، 
ذوب آهن اصفهان و طبیعت تهران در رده چهارم 
جدول لیگ قرار دارد. البته این تایید رسمی 
نشده و باید دید که چنین اتفاقی رخ خواهد داد 
یا خیر. کارشناسان این رشته معتقدند تغییرات 
زیاد مهرام در ابتدای فصل، از اصلی ترین دلایل 
نتایج پر نوسان این تیم مدعی در فصل جاری 
بوده است. از دوشنبه شب گذشته تا کنون، 
مهران شاهین طبیع جانشین البرز آبکناری در 
تیم طبیعت تهران شده و علی آرزومندی هم از 

هدایت تیم کاله مازندران کنار رفت. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال باشگاه استقلال 
کتور تبریز در هفته دهم  را به دلیل اتفاقات دیدار این تیم برابر ترا
لیگ برتر جریمه کرد. به گزارش سایت فدراسیون فوتبال، درباره 
گران  کتور تبریز از تماشا گزارش مقامات رسمی و شکایت باشگاه ترا
کتور  استقلال مبنی بر توهین و فحاشی به یکی از بازیکنان تیم ترا
، با در نظر  در هفته دهم لیگ برتر و پرتاب اشیا و استفاده از لیزر
گرفتن مواد 86 و 92 مقررات انضباطی، باشگاه استقلال به مبلغ 
یک میلیارد ریال جریمه نقدی محکوم شد. این رأی ظرف مدت 
هفت روز پس از ابلاغ قابل تجدیدنظرخواهی در کمیته استیناف 

است. 

بیــنالمــلل
جام ملت های 2024

جام ملت های آسیا آغاز شده و در شرایطی که رنکینگ جدید 
فیفا، در تاریخ 2۴ به همن ماه منتشر می شود، پیش بینی می شود 
گرچه ژاپن در  به زودی تیم ملی ژاپن از تیم ملی آلمان جلو بزند، ا
جام ملت های آسیا برابر ویتنام مقداری دچار مشکل شد اما با 
1620. 19 در آخرین اعلامیه فیفا، رنک 1 فوتبال آسیا بود و همچنین 
در رتبه هفدهم قرار داشت. با روش امتیاز دادن فیفا، همان طور 
که قابل حدس است پیروزی در بازی های جام ملت های آسیا 
نسبت به پیروزی در بازی های دوستانه امتیاز بیشتری دارد هر 
چقدر در بازی های دوستانه فاصله رتبه دو تیم نزدیک باشد 
این امتیاز افزایش پیدا می کند. با استفاده از این فرمول، ژاپن 0. 
77 امتیاز در بازی با تایلند و 6. ۵0 امتیاز در بازی با ویتنام کسب 
می کند و تیم ملی آلمآنکه در این مدت هیچ بازی ملی انجام نداده، 
16۳1. 22 امتیاز دارد و فاصله اش با ژاپن ۳. 76 امتیاز است. ژاپن 
در بازی بعدی به مصاف عراق خواهد رفت و با توجه به اینکه عراق 
در رتبه 6۴ فیفا است، به دلیل اینکه رتبه بهتر از ویتنام دارد، انتظار 
می رود این امتیاز از عددی که در جدال با ویتنام گرفتند بیشتر 
باشد و احتمالا تیم ملی آلمان با این شرایط از ژاپن عقب بماند. 
البته این آمار و احتمالات صرفاً در محاسبه ریاضی است و باید تا 
پایان تورنومنت صبر کرد، چرا که در این مسیر می تواند باخت یا 
تساوی هم ثبت شود؛ در نتیجه باید تا پایان جام ملت های آسیا 
منتظر ماند و دید رنکینگ فیفا که بعد از فینال اعلام می شود، آیا 

تغییری میان آلمان و ژاپن صورت گرفته یا خیر. 
 سرمربی تیم ملی کره جنوبی به احتمال رویارویی با تیم ملی 
کنش نشان  فوتبال ایران در مرحله حذفی جام ملت های آسیا وا
داد. تیم ملی فوتبال کره جنوبی در اولین بازی دور گروهی جام 
ملت های آسیا به مصاف تیم ملی بحرین رفت و با نتیجه ۳ بر 
یک برنده شد. یورگن کلینزمن، سرمربی کره جنوبی، در نشست 
خبری پس از این بازی با سوالی درباره تیم ملی فوتبال ایران 

مواجه شد. خبرنگار ایسنا از کلینزمن سوال 
کرد که در صورت صعود به یک چهارم 

نهایی با ایران روبه رو می شوند و 
نظر او درباره این بازی چیست؟ 
کلینزمن در پاسخ به این سوال 
گفت: همان طور که دیدید بازی 
اول ما برابر بحرین هم سخت بود. 

بنابراین اول باید صبر کنیم تا از گروه 
صعود کنیم و در صورتی که این 

اتفاق بیفتد، درباره بازی 
با حریفان بعدی از 

جمله ایران فکر 
خواهیم کرد. 

شروع پرقدرت ایران 

تیم ملی فوتبال ایران مقابل فلسطین در نخستین بازی 
خودش در جام ملت های آسیا، به برتری رسید. ممکن است 
همیشه دیدار اول برای تیم های قدرتمند مشکلی ایجاد شود، 
اما خدا را شکر برابر فلسطین گام اول را محکم برداشتیم. 
فلسطین تیم ضعیفی در آسیاست و نمی توانست مقابل تیم ملی 
ایران عرض اندام کند. تیم فوتبال کشورمان بازی را بسیار پرقدرت 
آغاز کرد و در دقیقه یک دروازه شان را باز کرد که با این گل شیرازه 
تیم شان از هم پاشید. تیم ملی هم روی اشتباه انفرادی گل خورد 
و تیمی که مدعی قهرمانی در این دوره از مسابقات است نباید به 
این راحتی گل بخورد. باید تیم ملی بازی به بازی اشتباهاتش را 
کمتر کند تا به جام قهرمانی دست یابد. سامان قدوس، علیرضا 
جهانبخش، مهدی طارمی، مهدی قایدی و کریم انصاری فرد 
نقش مهمی را در بازی داشتند. قلعه نویی در بازی اول مقابل 
فلسطین به برخی از ملی پوش  که در مسابقه های بعدی کمتر 
فرصت بازی خواهند داشت، بازی داد. در نیمه دوم و اواخر 
بازی به خاطر سن بالای برخی از بازیکنان مقداری تحرک 
تیم ملی کم شد و بهتر بود، قلعه نویی بعد از زدن ۴ گل، بعضی 
از بازیکنان جوان تر را به میدان می فرستاد. بازی بعدی تیم ملی 
با هنگ کنگ است و این تیم هم مقابل امارات خیلی خوب 
بازی کرد. دیدار با امارات نیز سخت تر از 2 بازی قبلی خواهد 
بود و ۵0 درصد عیار تیم ملی در این دیدار مشخص می شود. 
اما مسابقات مقدماتی در مرحله گروهی برای تیم ملی آنچنان 
مشکل ساز نیست و تیم ملی به عنوان تیم نخست به مرحله 
یک هشتم نهایی صعود خواهد کرد، اما کار در مراحل حذفی 
و به ویژه در مرحله یک چهارم برای تیم ملی دشوار می شود و 
باید با تمرکز بیشتر به سمت جام قهرمانی پیش برود. در یک 
برنامه تلویزیونی با محتوای جام ملت های آسیا که باید در مورد 
ح شود، مجری و  کتیکی مطر تیم ملی ایران مباحثی فنی و تا
کارشناس برنامه بحث استقلال و پرسپولیس را وسط می کشند. 
در صورتی که بهتر است به جای پرداختن به تمایلات رنگی 
خودشان درباره مسائل فنی صحبت کنند. بازی ملی چه ربطی 
به بازی های باشگاهی دارد که با مسائل غیرفنی خودشان را از 
چشم مخاطبان می اندازند و سطح برنامه را پایین می آورند. 
برانکو مربی غیرحرفه ای نیست و با عمان قرارداد دارد. مشخص 
بود در کنفرانس خبری در جام ملت های آسیا درباره قرارداد 

بستن با تیم بعدی اش حرفی نخواهد زد. 

مرتضیفنونیزاده
کارشناسفوتبال

ربیعی: پیشنهاد پرسپولیس؟  مستقیم با من صحبت نشد
نتایج قابل قبول ذوب آهن باعث شد تا به 
سراغ محمد ربیعی، سرمربی موفق ذوب آهن 
برویم و درباره مسائل مختلف با او گفت وگو کنیم. 
  این روزها فوتبال ما درگیر جام ملت های 
چگونه  را  تیم ملی  وضعیت  آسیاست. 

می بینید؟
که هم امیدوارم و هم  جزو کسانی هستم 
خوشبین هستم که ان شاءا... تیم ملی بتواند 
در جام ملت ها موفق شود. باتوجه به چندین 
محور این اعتقاد را دارم. ترکیب تیم ملی بسیار 
قوی و باتجربه است. سوابق متعدد بین المللی 
داریم و در سمت دیگر کادرفنی تیم ملی قرار 
داد که بسیار فنی و باتجربه است. محور سوم 
هم قرعه مناسبی است که تیم ملی با آن روبه رو 
شده است. این می تواند راه را برای تیم ملی 

هموار کند. 
   می توانیم از تیم ملی توقع قهرمانی داشته 

باشیم؟
قهرمانی شاید سخت باشد اما امیدوارم 
نتایج تیم ملی به سمتی برود که باعث شادی 

دل مردم شود. 
   شرایط سنی بالای تیم ملی قابل قبول 

است؟
گر بخواهم به صورت ساختاری در این  ا
کنم، باید بگویم میانگین  خصوص صحبت 
سنی با هدف گذاری تیم ارتباط مستقیم دارد. 
ما دومین تیم پیر جام ملت ها هستیم. وقتی 
این تیم را به مسابقات می برید، یعنی می خواهید 
آخرین سال های بازی ملی بسیاری از بازیکنان 
را با کسب مقام همراه کنید. بعد از جام ملت ها 
تیم ملی وارد مرحله پوست اندازی خواهد شد. 

   انتظارات از امیر قلعه نویی، به عنوان یک 
مربی ایرانی طبیعی است؟

من خیلی قبول ندارم این ماجرا را به دو 
قسمت ایرانی و خارجی تقسیم کنیم. باید به 
راندمان و کیفیت توجه کنیم. مربیان خارجی 

خیلی زیادی به لیگ مان آمدند اما کیفیت لازم را 
نداشتند و در مقابل مربیان خارجی هم داشتیم 
داخلی  مربیان  بودند.  کیفیت  با  بسیار  که 
کیفیت  کیفیت هم در لیگ مان داشتیم.  با
بسیار مهم تر از ملیت است و نباید مربیان ایرانی 
را از خارجی جدا کنیم. البته از طرفی هم بعضی 
وقت ها شخص ها را در پروژه های کلی و بزرگ 
ادغام می کنند و در نقدهای مان بحث جنگ را 
به وسط می آوریم. شاید از این نگاه بتوانم بگویم 
مربیان داخلی مظلوم تر از خارجی ها هستند. 
گر یک مربی ایرانی نتیجه نگیرد، سال ها تاوان  ا

آن نتیجه را می دهد. 
   چه توصیه ای برای بازیکنان تیم ملی 
دارید؟ در جام ملت های قبلی با یک اعتراض 

به داور در بازی ژاپن، همه چیز عوض شد. 
من توصیه ای نمی کنم اما می توانم نکته ای را 
یادآوری کنم. یک تیم ملی با این میانگین سنی و 
گر بخواهد ناپخته عمل کند، باید از  این تجربه ا
آن تیم گلایه کرد. این تیم پر از بازیکنان باتجربه 
است و واقعا این مسائل در تیم ملی دیگر نباید 
اتفاق بیفتد. از این تیم انتظار ناپختگی نمی رود. 

به سراغ تیم تان برویم. ذوب آهن     
پیشرفت  مسیر  در  خوبی  انتخاب 

شما بود؟
افتخار  خیلی  گذشته ام  به  من 
گذشته در ساختن مسیر  می کنم. 

هر انسانی بسیار مهم است. من 
نزدیک به ۴00 بازی در 

ایران مربی گری کردم 
و این تجربه بسیار 

من  برای  بالایی 
انتخاب  است. 

خ داد و به نظرم  ذوب آهن هم یک دفعه ر
خواست خدا بود و قسمت بود در خدمت این 
تیم باشم. برنامه کاری ما چیز دیگری بود، اما 
حالا با افتخار در خدمت این تیم اصیل و مردمی 
هستم. بسیار روی این باشگاه تعصب دارم و 
تا آنجا که در توانم بود برای این تیم گذاشتم تا 

اتفاق خوبی برای ذوب آهن بیفتد. 
گر پیشنهادی به دست     در این مسیر ا

شما برسد، به آن فکر می کنید؟
در نیم فصل اول 2 مورد اتفاق افتاد اما 
سعی می کنم تمرکزم روی ذوب آهن باشد. این 
پیشنهادات برای همه مربی ها اتفاق میفتد. 
باید در زمان خودش به این مساله فکر کرد. 
در حال حاضر ذوب آهن در مسیری موفقیتی 
گر ادامه پیدا کند، نتایج درخشان  است که ا
در انتظارش خواهد بود. محدودیت ها زیاد 
گر با دست بازتر از  است و کارخانه ذوب آهن ا
نظر مالی نگاه کند، می شود ذوب آهن را دوباره 

در آسیا دید. 
   پیشنهاد پرسپولیس چقدر جدی بود؟

اجازه بدید در این خصوص زیاد صحبت 
نکنیم. به صورت جدی و مستقیم با شخص 
من صحبت نشد، اما به هر حال همیشه 
از این گمانه زنی ها وجود دارد. من بسیار 
یحیی گل محمدی را قبول دارم و به 
نظرم در پرسپولیس تعیین کننده و 
تاثیرگذار بود. امیدوارم پرسپولیس 
و دو باشگاه استقلال و فولاد 
پیشنهادهای شان  که 
مطرح بود موفق باشند 
و هواداران شان را شاد 
هر  هم  من  ببینم. 

جا که قسمتم باشد کار می کنم و دوست دارم 
تاثیرگذار باشم و در آخر هواداران از ما خوشحال 
باشند. در رابطه با پیشنهاد پرسپولیس باید 
بگویم به صورت جدی با من صحبت نشد. 
امسال از استقلال و فولاد هم پیشنهاد داشتم، 

اما برایشان آرزوی موفقیت دارم. 
   ارزیابی تان از ذوب آهن در پایان نیم 

فصل چه بود؟
سعی کردم ذهنیت جدیدی را در این جا 
ایجاد کنم و خدا را شکر که بازیکنان به باور 
کید کردیم که بالاخره  جدیدی رسیدند. آنقدر تا
این باور را در بین بازیکنان جا بندازیم و از این 
بابت خوشحال هستم. این باور شعار باشگاه 
هم شد. جا دارد از هیات مدیره و آقای نکیسا، 
مدیریت باشگاه تشکر کنم که در این مسیر 
کمک کردند و همگام و همراه ما بودند. از آقای 
مهندس کوهی و مدیریت کارخانه هم برای 

کمک های شان تشکر می کنم. 
مازاد  بازیکنان  جذب  درخواست     

سپاهان را داشتید؟
صحبتی  و  کردیم  ارسال  درخواستی  بله 
شد. خواستیم ببینیم شرایط ما به خرید این 
. از من سوال کردند و  بازیکنان می خورد یا خیر
من هم گفتم عرضه و تقاضا باید به هم بخورد. 
کره می شویم،  گر در حد وسع ما باشد وارد مذا ا
گر نباشد، باید به سراغ بازیکنان دیگری  اما ا

برویم. 
   به عنوان سوال آخر خودتان را در پایان 

فصل کجای جدول می بینید؟
امیدوارم بتوانیم در بین 6 تا 7 تیم ابتدایی 
باشیم. آدم به اندازه وسعت آرزوهایش باید 
تلاش کند. باور داریم با این جوانان می توانیم 
برای آرزوهای مان بجنگیم. نمی گویم ذوب آهن 
فوتبال خوبی بازی می کند، اما می توانم بگویم 
هیچ بازی نبوده است که ذوب آهن با تمام 

وجودش باز نکرده باشد. 

راه قهرمانی برای تیم  ملی هموار است


